
 

 

 Østfold 
 

 

 

Medlemsmøte: 27.11.2024 kl 1100-1310 

 

Sted: Land- Bo og servicesenter, Sarpsborg 

 

Tilstede: 32  medlemmer + 1 fra Telepensjonistene hovedstyre 

 

Referent: Helge Sandvik 

 

Åpning 

Leder Leif Jørgensen ønsket alle velkommen spesielt dagens gjest Einar Nymoen fra 

Telepensjonistens hovedstyret.  
Vi åpnet som alltid med sangen «Dagen er din».  

 

Protokoll fra medlemsmøte 31.010.2024 

Sekretær leste protokollen fra sist medlemsmøte. 

referat godkjent uten merknader. 

 

Referat fra landsstyremøtet 

Leif orientert om noen saker fra sist landsstyremøte: 

- Økonomi 2025: tilskudd til foreningen er kr. 4200 + 90 kr pr medlem. Dette er det 

samme som i år. Tilskuddet fra Telenor forventes å bli som i år. Momskompensasjon vil 

også være som i 2024. 

- 3043 medlemmer, i år er det kommet 312 nye. Østfold har fått 3 nye 

- Til neste årsmøte kan Østfold Telepensjonistene sende 2 deltakere (styret diskutere dette 

neste år) 

- Det siste Telepensjonist bladet går i trykken 5.desember 

- Det er også mulig å delta på julekonsert i år. Dette ligger på nettet på 

www.Telenorpensjonistene.no  Påmelding i Oslo (som er nærmest) er 

https://telenor.events/oslobusiness (tid 9.12.2024 kl. 19.00 i Oslo domkirke). 

 

 

Orientering fra Telepensjonistene Hovedstyret v/Einar Nymoen 

Styremedlem i hovedstyret orientert litt om hva hovedstyret jobbet med om dagen. 

Noen av sakene var: 

- Medlemstall: av 3043 medlemmer var det 2907 som betalte medlems kontingent. De 

som nå ikke har betalt vil sannsynlig bli utmeldt. 

- Medlemstallet er svakt synkende, mest pga Oslo avdelingen ble lagt ned med 130 

medlemmer. Ca halvparten har gått over til Fornebuavdelingen. 

- Flere avdelingen har utfordringer med å få tillitsvalgte. Dette gjelder ikke Østfold. 

- Startet prosessen med landsmøte på Gardermoen i april 2025. her er det mye 

forberedende arbeid. 

- Pensjoner består av både offentlige og Telenorpensjonskasse. Telepensjonistene sitter i 

utvalget som forhandler med staten SAKO.  

http://www.telenorpensjonistene.no/
https://telenor.events/oslobusiness


 

 

- Anne Sørlie fra hovedstyret er nå valgt inn i styret for Telenors pensjonskasse. Det gir 

oss nå større mulighet for å få innsyn i hvordan arbeidet der foregår. 

- Hjemmesiden: Vi har flyttet vår hjemmeside over på Styrewebs plattform. Det gjør at 

alle lokalforeninger har mulighet til å legge ut informasjon og ha alt lokalt. 

(www.telepensjonistene.no), trykk så på = i øverste høyre hjørne og menyen «våre 

lokasjoner» dukker opp, velg så Østfold.)  Noen lokalforeninger har også opprettet egne 

FaceBook sider lokalt. Østfold har ikke gjort dette (må diskuteres i styret om vi gjør 

dette). 

-  

Takkekort 

 Anne Kari Kristiansen takket for blomstergaven på 70 årsdagen. 

  

 Julemøte 

Leif oppfordret de som ikke hadde meldt seg på gjør det. Det er fremdeles tid. Vi har nå passert 

42 medlemmer påmeldt. 

 

 

Kaffe 

Som vanlig hadde kjøkkengjengen gjort klart rundstykker og kringle som smakte fortreffelig 

 

Loddsalg 

Loddsalget innbrakte kr 2600 

 

Avslutning 

Vi avsluttet med «Pengegaloppen 1, 3 og siste vers). Leif takket kjøkkengjengen, loddsalget og 

frammøtet, og ønsket alle vel hjem. 

 

Neste møte Julemøte 11.12.2024 kl. 1500 Stjernebygget Borregård. 

 


